
Združeno delo
o resoluciji 84
Pogovarjali smo se z gospodarstveniki v
Belinki, Mercatorju in Tovarni kovinske
galanterije

O osnutku resolucije o poli-
tiki uresmčevanja družbenega
plana občine Bežigrad v pri-
hodnjem letu so razpravljali že
v vseh okoljih. tako v družbe-
nopolitičnih organizacijah kot
v delegatskih klopeh. Kaj pa o"
osnutku gospodarsskega in
družbenega razvoja občine v
prihodnjem letu menijo v orga-
nizacijah združenega dala.
tam, kjer se bodo končno lo-
mila kopja začrtanih ciljev?
Pogovarjali smo se z nekateri-
mi vodilnimi delavci innačrto-
valci v organizacijah združe-
nega dela.

EDVARD HARB, pomočnik
generalnega direktorja v Be-
linki: "Belinka je organizirana

v dve temeljni organizaciji - v
Perkemijo. ki proizvaja natrijev
perborat in vodikov peroksid.
ter v Belles. ki proizvaja sred-
stva za zaščito lesa. Predvide-
vamo. da bomo letos izdelali
34 tisoč ton natrijevega perbo-
rata. kar bO približno 8 odstot-

_kov več kot smo načrtovali. Le-
tos bomo poleg tega izdelali
tudi 2.880 ton sredstev za za-
ščito lesa. to bo za 35 odstot-
kov več kot lani. Tudi za pri-
hodnje leto predvidevamo pri
Belinki povečanje fizičnega
obsega proizvodnje za približ-
no pet do devet odstotkov. S
tem bomo presegli stopnjo ra-
sti. ki jo predvideva občinska
resolucija. Tudi na področju
izvoza, ki smo ga že v prvih
letošnjih osmih mesecih pove-
čali za 15 odstotkov. v primer-
javi z enakim obdobjem lani
nameravamo prihodnje leto
uresničiti resolucijske cilje To
pomeni povečan izvoz še za 18
do 20 odstotkov.

••Veliko si pri Belinki obetajo
t^jdi od stopenjske izgradnje
nove naložbe. ki bo v tem sred-
njeročnem obdobju -povečaia
proizvodnjo vodikovega pe-
roksida od 7.400 do 14.80.0 ton
letno. Naložba bo končana leta
1985. Rok izgradnje se je po-
daljšal zaradi omejitev uvoza
opreme. Že prihodnje leto pa
se bo proizvodnja vodikovega
peroksida povečala na 12 000
ton.

ALJOŠA PRAJS vršilec
dolžnosti direktorja DS DO
Mercator - TOZD Mednarodna
trgov.na:

••V smernicah družbenega
plana Bežigrad bomo upošte-
vali vse parametre za posiova-
nje v letu 1984. ki pa bodo ko-
rigirani z dokončnimi kntenji

poslovanja za izvozno usmer-
iene delovne organizacije. Za-
govarjamo nižjo stopnjo plana
izvoza. upoštevajoč stopnjo
težav. ki bodo izhajale iz zago-
tavlianja ustreznih blagovmh
fondov. po kvaliteti in količini.
ki pa so močno odvisni od
ažurnega zagotavl|anja repro-
materiala iz uvoza. To je naša
glavna skrb. toda upamo. da
bistvenih odmikov od načrto-
vamh postavk ne bo. Zato pn-
čakujemo. da bodo načrti po-
slovanja v letu 1984 realizirani
s stopnjami. kot so bile dose-
žene v letu 1983.-

FRANC KOVAČIČ direktor
TKG:

••Kategorije. ki so predvide-
ne v osnutku občmske resolu-
cije so uresničljive in celo nuj-
ne. seveda pa so določeni
predpogoji. da jih uresničimo.
To je. da bo gospodarstvo. ozi-
roma v konkretnem primeru
predelovalna industnja. imela
dovolj repromatenala. da bo
tudi zagotovljen določen delež
nujno potrebmh repromateria-
lov iz uvoza. ki jih doma m
mogoče dobiti in da bodo ime-
le cene repromatenala enak
trend gibanja kot pri končmh
izdelkih. V dam situaciji. ko že-
limo bistveno popraviti rezul-
tate m dvigniti proizvodnjo. pa
opažamo ravno obratne tren-
de. Repromatenala. ki bi"ga
želeli v večjih količinah na do-
mačem-trgu m. iz uvoza pa ga
je nemogoče zagotoviti. bodisi
zaradi deviz bodisi zaradi dru-
gih iormalnih ovir. ke^ domači
proizvajalec na tem področju
ne zagotavlja tega matenala v
zadostni kohčmi. Gre še za de-
vizno participacijo pri doma-
čih matenalih k i r iias zopet
spravl|a v devizno odvisnost.
To so.samo nekateri pereči iz-
seki iz problematike. čeprav
mislim. da so cilji dobro za-
stavijem
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